
PROTOKÓŁ NR 49/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 22 maja 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Mariusz Kubiak,

5. Paweł Pituch.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Adam Bierowski, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

6. Bartłomiej Nawrocki,

7. Ryszard Łubiński,

8. Wiesław Piekarski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu przebudowy ul. Szkolnej.

3. Zapoznanie  się  z  decyzją  komisji  ds.  weryfikacji  wniosków  dotyczącą  dofinansowania  z 

budżetu gminy do remontu zabytków.

4. Omówienie uchwał na sesję R.M.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie K.G.K. otworzyła Przewodnicząca Pani Anna Klepacz, przywitała członków komisji 

oraz przybyłych mieszkańców ul. Szkolnej zainteresowanych przebudową tej ulicy. Przewodnicząca udzieliła  

głosu kierownikowi robót komunalnych Panu Nawrockiemu.. 

Ad. 2 Pan Nawrocki przedstawił i omówił projekt przebudowy ul. Szkolnej. Projekt według radnych 

jak  i  mieszkańców  jest  bardzo  „rozbudowany”,  zawiera  elementy,  które  według  zebranych  są  zbędne,  a 

zawyżają koszt przebudowy tej ulicy.

Najbardziej pilne do wykonania są miejsca parkingowe przy ul. Szkolnej i nawierzchnia tej ulicy.

Po dyskusji członkowie komisji jak i mieszkańcy doszli do wniosku że należy spotkać się z projektantem tej  

inwestycji i zasugerować weryfikację projektu.

Mieszkańcy obecni na posiedzeniu, również chcą wziąć udział w tym spotkaniu. ( wniosek – jednogłośnie).

Ad. 3 Przewodnicząca K.G.K. P. A. Klepacz zgodnie z porządkiem obrad, poruszyła problem dopłat 

do remontu zabytkowych obiektów wpisanych do rejestru zabytków na terenie miasta Kowary. Ponieważ jest  
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kilka  wniosków  o  dofinansowanie,  na  wcześniejszym  posiedzeniu,  K.G.K.  prosiła  Pana  Burmistrza  o 

weryfikację  przez  pracowników  U.M.  tych  wniosków  i  przekazanie  wyników  do  Komisji  Gospodarki 

Komunalnej.

Niestety, nie odbyło się takie posiedzenie i na dzień 22.05.2013 r. nie było żadnych wyników.

Ad.  4 Następnie  komisja  zajęła  się  opiniowaniem  projektów  uchwał.  Pierwszą  była  uchwała  w 

sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.

Następnym był projekt uchwały zmieniającej uchwałę przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Kowary.

Uchwała  została  zakwestionowana  przez  Urząd  Nadzoru  Wojewody.  Przegłosowano  projekt  uchwały, 

pozytywnie – jednogłośnie.

Ad. 5 W sprawach różnych poruszone zostały problemy dotyczące głównie problemów mieszkańców 

i ZEZK-u.

Na posiedzenie komisji przybyła mieszkanka Kowar p. Jasiurkowska. Opowiedziała o problemach związanych 

z otrzymaniem lokalu komunalnego i podpisania umowy o najem z dniem 15.05.2013.

Lokal został przyznany przy ul. (…). Komisja wysłuchała uwag mieszkanki i podjęła wniosek.

Następnym był wniosek mieszkanki z ul. (…), Pani Heleny Nowakowskiej. Mieszkanka dostarczyła 3 podania, 

o wymianę rynny, naprawę dachu i komina który jest niedrożny. Mimo podań i długiego czasu oczekiwania, 

mieszkanka mieszka w zalanym mieszkaniu, tynki odpadają z wilgoci wskutek zalewania ściany przez zepsuty 

dach i rynnę. Wniosek – jednogłośnie.

Następnym  był  wniosek  podjęty  przez  wszystkich  członków  KGK,  o  wykazanie  przez  ZEZK  wszystkich 

pustostanów w mieście Kowary, z podaniem adresów.

Ta wiadomość jest ważna ze względu na to, że mieszkańcy zgłaszają radnym różne informacje, a radni nie  

mają wiadomości w temacie. Wniosek – jednogłośnie.  

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej składa wniosek do Pana Burmistrza aby w trybie przyspieszonym 

zweryfikował wszystkie wnioski o dofinansowanie remontu obiektów wpisanych w rejestr zabytków i dane 

przekazać komisji. (jednogłośnie).

2.  K.G.K.  wnioskuje  o  zorganizowanie  spotkania  w  czasie  posiedzenia  komisji  z  projektantem 

przebudowy ul. Szkolnej. Kierownik obecny na posiedzeniu komisji, Pan B. Nawrocki, stwierdził że nie widzi  

problemu w zorganizowaniu takiego spotkania (jednogłośnie).

3.  K.G.K.  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu 

uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  (jednogłośnie).  K.G.K.  pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie Regulaminu utrzymania porządku i  czystości  na terenie  Gminy 

Kowary (jednogłośnie). 

4.  K.G.K.  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza,  aby  zmobilizował  podległą  U.M.  jednostkę  ZEZK,  do 
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odpisania na pismo Pani Jasiurkowskiej oraz usunięcie usterek w dachu  i rynien na ul. (…). Mieszkanka z ul. 

(…)  od  dwu  lat  nie  może  się  doprosić  napraw,  a  ma  zalane  mieszkanie,  odlatują  tynki  (sprawa  (…) 

załatwiona).

5.  K.G.K.  występuje  z  zapytaniem do Dyrektor  ZEZK-u czy  P.  Jasiurkowska winna była  ponosić 

koszty  remontu  lokalu  najmu  na  który  podpisała  umowę  przy  ul.  (…),  w  zakresie  podstawowym  który 

umożliwiłby jej zamieszkanie w tym lokalu?

6. K.G.K. wnioskuje do P. Dyrektor ZEZK o inwentaryzację i przedstawienie wszystkich pustostanów 

mieszkaniowych w Kowarach.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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